
Životní příběh paní Vlasty Všetičkové 

Zpracovali: Jakub Čiháček, Jonáš Kratochvíl, David Svoboda, Alex Rosa, žáci 3.G Gymnázia 

Třebíč pod vedením pana učitele Davida Svobody. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Paní Vlasta Všetičková se narodila sedmnáctého ledna 1951 v Náchodě rodičům Vlastě a 

Miroslavovi Hejnyšovým do nevěřící rodiny. Byla nejstarší ze dvou sourozenců. Rodiče paní 

Všetičkové spolu vychovali dceru Vlastu a syna Miroslava.  Rodina nejdříve bydlela ve vesnici 

Machov a potom se přestěhovala do malého města Police nad Metují, kde bydlela 

v rodinném domě. 

Do první třídy nastoupila v září roku 1957, do školy se těšila. Nejvíce se těšila, jak se naučí číst 

a psát v českém jazyce a také na matematiku, protože se v ní naučí počítat. 

Na druhém stupni ZŠ ji bavily především předměty, ve kterých se dělaly pokusy, například 

chemie nebo fyzika. Dále jí bavil dějepis, a to protože pan učitel dovedl žáky zaujmout svým 

výkladem. Základní  školu ukončila v roce 1966, do té doby byla členkou lyžařského oddílu TJ 

Spartak Police nad Metují.  

 

 

 



V oddíle všichni trénovali v běhu na lyžích, jezdili na závody a společně se účastnili i 

prvomájových průvodů. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Již od mala ji bavilo lyžování. 

Po jednom roku na učňovské škole složila přijímací zkoušky na střední školu. 

Střední školu zakončila maturitou v roce 1971. 

 

Maturitní fotka 

V červenci roku 1971 se vdala za pana 

Květoslava Všetičku. 

Do prvního zaměstnání nastoupila na 

drůbežárnu v Rapšachu jako technička. V 

roce 1973 se jí narodila dcera Šárka. V roce 

1974 se celá její rodina přestěhovala do 

Svatobořic – Mistřína. V roce 1975 se jí 

narodila druhá dcera a jmenovala se Alena. 

A v roce 1979 se jí narodila třetí dcera Jana. 

V roce 1981 se celá rodina přestěhovala do 

Třebíče. V Třebíči pracovala postupně od 

roku 1983 v ZON, dále OBP. Na Akademii J. 

A. Komenského pracovala až do odchodu do 

starobního důchodu v roce 2008. Do roku 

2020 si s manželem, který pak bohužel 

umřel na covid-19. Nyní, když se nestará o 

vnoučata, tak chodí na besedy, přednášky do 

muzea a do depositáře. Zajímá se o sport a 

ráda si vyjde do přírody s hůlkami. 


